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Deltagere: Martin, Mikkel, Christian R, Christian S, Jens, Henrik, Lise og Karen 
 

1. Opfølgning på trænermødet i maj:  
Bestyrelsen havde ingen repræsentanter med til mødet.  
 

2. Trænerkontrakter:   
Jens skal for eftertiden stå for trænerkontrakter.  
Inden for den nærmeste tid skal der udfærdiges nogle nye trænerkontrakter, med nye 
ungdomstrænere.  
 

3. Enighedsnotat:  
Enighedsnotatet har til formål at beskrive AGF’s forpligtelser og rettigheder i forhold til 
Marselisborghallen.  
Lars Nielsens fra Aarhus 1900 har sendt et opdateret notat, og bad om underskrift.   
Baggrunden for notatet er Marselisborghallen og udvikling/renovering af denne. Hallen er blevet ny 
renoveret, hvilket kræver et nyt notat.  
Vi accepterer notat med forbehold for den endelige pris. 
 

4. Kort opfølgning på brugen af intranettet:  
Forsat den primære platform.   
 

5. Promovering af klubben:  
Jens bliver presseansvarlig. Denne funktion består i at kontakte pressen før og efter konkurrencer.  
Bestyrelsen skal være bedre til at poste på Instagram.  
 

6. Træning under Covid-19:  
Vi er tilbage til det vi kan kalde normalt. Vi skal dog stadig være opmærksomme på diverse 
retningslinjer som er aktuelle for os. Dermed vil vi også opfordre trænerne til at begynde at gå 
tilbage til ”normal”-tilstand. Dvs. at vi kan begynde på de specifikke teknikøvelser, hvilket har været 
savnet.  
 

7. Projekt klublokale:  
Der er blevet sat max 10.000 kr. af til at gøre klublokalet lækkert.  
 

8. Vision:  
Visionen er blevet gennemgået og revideret.  
 

9. Træner Dennis Magï:  
Der er blevet fulgt op på møde med Dennis.  
 

10. Eventuelt (Karen har i hvert fald et punkt fra Worm) 
Worm får lov til at få klubtøj da han er arrangør af flere sociale arrangementer mv.  

 


